
Zápis z výboru MO LTM dne 2. 10. 2023 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Pošta: 

 

1. Zápis ze schůzí výborů MS  

- Lovosice ze dne 29.9. 

- Bohušovice ze dne 26.9. 

- Úštěk ze dne 15.9. 

2. OSSZ Ltm – Oznámení o zahájení kontroly 

3. MěÚ Lovosice – Výzva k ohlášení stavby nezapsané na listu vlastnictví 

4. MěÚ Ltm – závazné stanovisko k vysazení PD na revír Ohře 1 

- Výbor bere na vědomí 

Různé: 

 

Bulant 

• Od SUS proplaceny náklady spojené s likvidací uhynulých ryb na Karaši ve výši 132.800 Kč.  

• Vydáno souhlasné stanovisko na vysazování PD do revíru Ohře 1 jak od CHKO, MěÚ 

Roudnice, tak Litoměřice  

 

Informace z konaného HO:  

• Cena povolenek na rok 2024 zůstává ve stejné výši jako pro rok 2023. 

• Od roku 2024 se již nebude vydávat tištěná členská známka, bude pouze evidence v rámci 

programu Lipan, či RIS. 

• Od roku 2024 již nebude možné chytat na revírech Rady ČRS na územní povolenku, to se 

týká Račic, Orlíku a Trnávky, již pouze na celosvazové povolenky  

• Výkupní cena násady kapra a amura je pro rok 2023 stanovena na 70,- Kč/kg. 

• Rada ČRS se oficiálně stala 8 územním svazem a nadále je protlačováno zrušení brigád 

jako takových a nově jejich zahrnutí do ceny známky (členství) jako pevná součást, kterou 

budou muset platit všichni bez rozdílu. 

• Od 1.1.2024 je stanovena platnost nové prováděcí vyhlášky k zákonu o rybářství, která měla 

původně platit již od července 2023.   

 

 
Čurda 

• Probíhá vypouštění Třebušína, výlov proběhne v sobotu 7.10., 8:00 odjezd od RD, 8:30 sraz 
na hrázi. 

• Ve středu 4.10. proběhne mimořádná dodávka candáta od SUS, přislíbeno 1400 ks o prům. 
14 cm, vysazen bude do Ohře1 700 ks a na pískovnu V. Ž. 700 ks. 

 
 
Růžek 

• Informoval o průběhu proběhlém aktivu funkcionářů v Duchcově. 

• 1.12.2023 jsou naplánovány zkoušky nových členů od 17 hodin na RD, podklady zašle ke 
zveřejnění na stránkách MO LTM na Radka Löwyho. 

• Připraví spolu s Turčínem objednávku cenin pro MO na rok 2024 a zašle pí. Mihulové do 
konce října. 

 



 
Turčín 

• 14.9. proběhlo vysazování sumce v počtu 600 ks, vysazeno na Labe 8, 9, 10 a pískovnu V. 
Žernoseky 

• 30.9. proběhl výlov rybníka v Brozanech, sloveno K3: 95 ks/142 kg, Ab3: 65 ks/97 kg, okoun: 
95 kg; vše vysazeno na Ohři 1 + podrevír 3. Jako DP vysazeno zpět 89 ks Ab o váze 62 kg. 

• 1.10. proběhl výlov Opárna, celkem sloveno 1.547 ks Po o prům. 16 cm, vysazeno 
následovně 200 ks Milešovský potok, 147 ks Luční p., 700 ks Úštěcký p. a 500 ks Býčkovice. 

• Kontaktoval p. Jeřábka, pro prohlídku pstruhových rybníků s možností prověření následné 
revitalizace – rozpočet nákladů na opravu Opárno nebo Vysoká. Termín fyzické kontroly 
Opárna oznámí předem p. Durčekovi. 

 
 
Durček  

• Zajišťuje prostřednictvím MěÚ Lovosice dodatečné nahlášení stavby - chaty v Lovosicích. 

• Při kontrole Karaše nebyla evidována již žádná uhynulá ryba, dotaz – jak to bude 
s případným zprůtočněním do Labe.  

 
 
Löwy 

• Provedl požadované aktualizace web stránek. 

• Do konce října zaslat návrhy od MS a jednotlivých odborů na povolenky zdarma. 
 
 

Antuš 

• 23.9. proběhly závody na Třešňovce, celkem se zúčastnilo 14 dětí a 16 dospělých, z toho 
plná polovina účastníků ulovila rybu.   

• Provede vyúčtování, které dodá do konce října. 
 

 

Krpeš 

• Stále není jisté, ke kterému datu bude spuštěn RIS, SUS prozatím nevypovědělo stávající 

smlouvu pro stávající SW Lipan. 

• Požaduje zaslání cestovních příkazů za RS pro vyúčtování SUS.  

 

Další jednání výboru MO se uskuteční 

dne 6. listopadu 2023 (pondělí) od 17:30 hodin. 


